
 آرمان ملی: کریستیانو رونالدو در دیدار النصر عربستان مقابل 
استقلال در تهران حضور نداشت، اما حاشیه های این عدم 

حضور همچنان ادامه دارد. 
   شروع 

12 اسفند ماه عبدالعزیز العصیمی، خبرنگار مطرح عربستانی 
در خبری فوری مدعی شد که سادیو مانه به بازی برابر استقلال 
رسید اما رونالدو و لاجامی غایب خواهند بود! همچنین صفحه 
خبری بیان النصر مدعی شد که کریستیانو رونالدو، اوتاویو، 
لاپورت، سلطان الغنام، علی لاجامی، عبدا... الخیبری و 
عبدالرحمن غریب، غایبان النصر برای تقابل با استقلال هستند. 

   چرایی
درباره سفرنکردن کریستیانو رونالدو به ایران برای دیدار 
با استقلال در لیگ نخبگان آسیا چند دلیل در رسانه های 
ح شده است. ایسنا نوشت: هواداران  عربستانی و عربی مطر
کریستیانو رونالدو در ایران بی صبرانه منتظر حضور این بازیکن 
در ورزشگاه آزادی بودند اما طبق اعلام رسانه های عربستانی 
رونالدو کاروان النصر را در سفر به ایران همراهی نخواهد کرد. 
دلیل مشخص و قطعی برای سفرنکردن این فوق ستاره پرتغالی 
به ایران بیان نشده و فعلا باشگاه النصر هم در این باره سکوت 
کرده است اما رسانه های عربستانی و عربی دلایل ضدونقیضی 
را برای سفرنکردن رونالدو به ایران بیان کرده اند. روزنامه الیوم 
عربستان آسیب دیدگی را دلیل سفرنکردن رونالدو به تهران با 
کاروان النصر بیان کرده و مدعی شده CR7 در دیدار اخیر النصر 
برابر العروبه مصدوم شده است و به همین خاطر نمی تواند برابر 
استقلال بازی کند اما این دلیل دور از ذهن است و باشگاه النصر 
به هیچ وجه خبر مصدومیت رونالدو را بعد از بازی با العروبه اعلام 
نکرد و این بازیکن ۹۰ دقیقه در این بازی آن هم بدون مشکل 
بازی کرد. روزنامه معتبر الریاضیه عربستان هم سفرنکردن 
کریستیانو رونالدو به ایران را تایید کرد و درباره دلیل آن نوشت 
که استفانو پیولی تصمیم گرفت که ستاره اش در این سفر النصر 
که  را همراهی نکند. این دلیل هم بسیار دور از ذهن است؛ چرا
پیولی به خاطر کسب نتایج ناامیدکننده با النصر در هفته های 
اخیر به شدت زیر فشار است و در آستانه اخراج شدن از النصر 
قرار دارد و به همین خاطر در دیدار حساس برابر استقلال به 
همه ستاره های سرشناسش به ویژه کریستیانو رونالدو نیاز 
دارد. مصدومیت دو بازیکن خارجی سرشناس النصر به نام های 
آیمریک لاپورته و اوتاویو باعث شده است این تیم شدیدا به 
ستاره اش کریستیانو رونالدو برابر استقلال نیاز داشته باشد و 
بسیار بعید است که پیولی به خاطر دلایل فنی این بازیکن را کنار 
بگذارد. روزنامه الجزیره درباره دلیل سفرنکردن کریستیانو رونالدو 
به ایران نوشت: کریستیانو رونالدو در سفر قبلی اش به تهران 
برای دیدار با پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا اذیت شد؛ به 
طوری که دوستداران این بازیکن در ایران در هتل محل اقامت 
این بازیکن تجمع کردند و همین باعث شد تا این ستاره پرتغالی 
اذیت شود و باشگاه النصر درخواست بازی در زمین بی طرف را به 
استقلال بدهد که البته باشگاه ایرانی با این درخواست مخالفت 
کرد. این دلیل هم نمی تواند قانع کننده باشد؛ چرا که رونالدو 
بازیکن بسیار محبوبی بوده و طبیعی است که هر کجا حضور 
داشته باشد با چنین صحنه ها و اتفاقاتی مواجه شود. سایت 
winwin عراق از یک دلیل خاص و متفاوت برای سفرنکردن 

کریستیانو رونالدو به ایران نوشته و به نقل از کوریره دلو اسپورت 
مدعی شده است: رونالدو به خاطر نقض قوانین ایران در سفر 
قبلی اش به این کشور برای دیدار برابر پرسپولیس محکوم به 
1۰۰ ضربه شلاق شده است و به همین خاطر قید سفر به ایران را 
برای دیدار با استقلال زد. دیدار با فاطمه حمامی، دختر نقاش 
معلولی که تصویر رونالدو را با پاهایش نقاشی و به او اهدا کرده 
کنش احساسی این بازیکن را به دنبال داشت که خبرساز  بود، وا
شد. هرچند سفارت ایران در اسپانیا همان زمان نسبت به این 
شایعه عجیب موضع گرفته و اعلام کرده بود: »صدور هر گونه 
حکم دادگاه علیه ورزشکاران بین المللی در ایران را به شدت 
تکذیب می کنیم. مایه نگرانی است که انتشار چنین اخبار 
بی اساسی می تواند جنایات علیه بشریت و جنایات جنگی 
علیه ملت مظلوم فلسطین را تحت الشعاع قرار دهد. لازم به 
ذکر است که کریستیانو رونالدو در روز 2۹ شهریور برای شرکت در 
یک مسابقه رسمی فوتبال به ایران سفر کرد و با استقبال بسیار 
خوب مردم و مسئولان مواجه شد. دیدار صمیمانه و انسانی وی 
با فاطمه حمامی نیز مورد تحسین مردم و مسئولان ورزش کشور 
کنون خبر محکومیت  قرار گرفت.” هیچ منبع رسمی در ایران تا

رونالدو را اعلام یا تایید نکرده است. 
کنش سفارت    وا

سفارت جمهوری اسلامی ایران در ایتالیا به خبرسازی های 
رسانه ای در این کشور درباره عدم حضور »کریستیانو رونالدو« 
در بازی تیم النصر عربستان مقابل استقلال در ایران پاسخ داد. 
سفارت جمهوری اسلامی ایران در رم در جوابیه ای اعلام کرد: 
» نظر به برخی خبرهای منتشر شده، خارج از اصول اخلاقی 
حرفه ای از سوی رسانه های ایتالیایی درخصوص عدم انجام 
سفر »کریستیانو رونالدو«، بازیکن پرتغالی تیم النصر به تهران 
گاهی می رساند:  موارد ذیل را جهت تنویر افکار عمومی به آ

تصمیم به عدم استفاده از نامبرده در بازی تیم النصر در 
ایران براساس ملاحظات پزشکی مسئولان تیم، معطوف به 
مصدومیت خفیف آقای رونالدو و جلوگیری از تشدید آن، 
صورت گرفت که قطعاً این امر تا قبل از انتشار اخبار کذب از 
سوی رسانه های ایتالیایی به سهولت قابل راستی آزمایی از 
طریق تماس با مسئولان تیم می بود؛ همچنین با پیگیری های 
این سفارت با مراجع ذیصلاح جمهوری اسلامی ایران مشخص 
گردید خبر مربوط به وجود خطر اجرای یکصد شلاق برای 
کریستیانو رونالدو خبر سازی بوده، هیچ حکمی برای نامبرده 
صادر نشده و از اساس تکذیب می گردد. سفارت جمهوری 
اسلامی ایران در ایتالیا ضمن احترام به آزادی بیان و اندیشه 
، اصحاب رسانه را دعوت به رعایت اصول اخلاقی  و انتشار
حرفه ای، خودداری از انتشار اخبار کذب و فاقد مبنای اصولی و 
منطقی و نیز خودداری از قربانی کردن اصل صداقت به منظور 
 sportmediaset جذب خواننده دعوت می کند.« رسانه ایتالیایی
که رونالدو به دلیل دیدارش با »فاطمه  مدعی شده بود 
حمامی«، دختر هنرمند معلول در سفر قبلی اش به ایران با خطر 

1۰۰ ضربه شلاق مواجه است. 
   النصر بدون رونالدو

بررسی آماری نتایج النصر بدون رونالدو حکایت از آن دارد 
تیم النصر در چهار بازی لیگ نخبگان بدون رونالدو نتوانسته 
بردی را به دست آورد. تیم النصر در برابر تیم های الشرطه عراق، 
پرسپولیس و استقلال تهران متوقف شد و برابر تیم السد قطر تن 
به شکست داد. تیم النصر بدون رونالدو در جام حذفی عربستان 
توانسته تیم الحازم را به نتیجه 2 بر یک شکست دهد اما در 
لیگ عربستان یک دیدار بدون رونالدو به میدان رفته است. 
تیم النصر بدون رونالدو در برابر تیم فوتبال الخلود با تساوی ۳ 

بر ۳ متوقف شد. 
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 CR7 عدم نتیجه گیری النصر بدون

 حاشیه های غیبت رونالدو در تهران! 

خبــــــر
زیاده روی یک مسئول!

دیداری  در  استقلال  که  شرایطی  در 
بین المللی خود را مهیای تقابل با النصر 
کنون حواشی زیادی درباره توئیت  می کرد، ا
مدیر سازمان زیباسازی شهر تهران شکل 
گرفته است. استقلال دوشنبه شب در 
مرحله حذفی لیگ نخبگان برابر النصر 
تقابل  یک  در  و  گرفت  قرار  عربستان 
امیدوارکننده توانست به تساوی گل برابر 
این حریف دست یابد و امیدوار به بازی 
برگشت باشد. مطابق سالیان اخیر سازمان 
زیباسازی شهر تهران برابر نمایندگان تهرانی 
)پرسپولیس و استقلال( اقدام به انتشار 
بیلبوردهایی در سطح شهر کرده بود. اما 
توئیت مدیر سازمان زیباسازی شهر تهران 
کنش هایی تندی همراه  علیه استقلال با وا
شده است. در این رابطه علی بازگشا مدیر 
سازمان زیباسازی شهر تهران با انتشار 
توئیتی از لفظ ستاره قلابی درباره آن سود برد 
که باعث تکدر خاطر هواداران استقلال شده 
کنش این باشگاه را نیز به همراه داشته  و وا
و مدعی شده اند این موضوع را از مراجع 

مرتبط پیگیری خواهند کرد. 

 از بحران مصدومیت 
تا لیست کامل

پس از اینکه هفته ها، اسکواد پرسپولیس 
حالا  بود،  ناقص  مصدومیت  دلیل  به 
پرسپولیس به شرایط ایده آل نزدیک شده 
است. پرسپولیس پس از پیروزی ارزشمند 
در دربی، حالا تنها ۴ امتیاز با صدر جدول 
گردان اسماعیل کارتال در  فاصله دارد. شا
صورت حفظ روند بردهای خود و بهره گیری 
سپاهان،  و  کتور  ترا احتمالی  لغزش  از 
می توانند مسیر قهرمانی را هموار کنند. 
اما شاید مهم ترین اتفاق برای پرسپولیس 
در ۹ هفته پایانی، بازگشت تمامی بازیکنان 
مصدوم و در اختیار داشتن یک تیم کامل 
باشد؛ شرایطی که می تواند دست کارتال را 
برای چیدن بهترین ترکیب باز کند. از زمان 
حضور اسماعیل کارتال در پرسپولیس، او 
هرگز تمامی نفراتش را به طور همزمان در 
کنون با بازگشت  اختیار نداشته است. اما ا
تمامی ستاره ها، این مربی ترک تبار باید 
گزینه های  ترکیب ایده آل خود را از بین 
متعددی انتخاب کند؛ موضوعی که هم 
هم  و  باشد  بزرگ  فرصت  یک  می تواند 
چالشی برای هماهنگی ترکیب اصلی. حال 
باید دید کارتال چگونه خود را با شرایط 

جدید و ایده آل تیمش وفق خواهد داد. 
 
 محرومیت قهرمان 

جوانان جهان
دارنده مدال طلای جوانان آسیا و جهان 
در سال 2۰22 به مدت 2 سال از حضور 
در سالن های کشتی محروم شد. کمیته 
انضباطی فدراسیون کشتی، حکم سبحان 
رقابت های  در  متخلف  کشتی گیر  یاری 
کشتی آزاد جوانان کرمانشاه را اعلام کرد. 
این کشتی گیر در جریان رقابت های کشتی 
آزاد قهرمانی جوانان ایران در کرمانشاه، 
تیم ملی  سرمربی  محمدی  غلامرضا  به 
جوانان ضربه زده بود. حکم این کشتی گیر 
و  اسناد  با ملاحظه  زیر است:  ح  به شر
مدارک موجود در پرونده و اخذ اظهارات از 
مطلعین با توجه به شرح گردش کار، تخلف 
منتسب به سبحان یاری منطبق با ماده 
7 آیین نامه انضباطی محرز گردید. لذا با 
توجه به بخشش آقای غلامرضا محمدی 
سرمربی محترم تیم ملی کشتی آزاد جوانان، 
متخلف آقای سبحان یاری به مدت 2 سال 
محرومیت به صورت قطعی از حضور در 
سالن های برگزاری مسابقات کشتی محکوم 

می گردد. 

  کلاغ ها از گلزنشان 
دل نمی کنند

مدیر باشگاه نیوکاسل از ماندن بهترین 
گلزن این تیم تا پایان زمان قراردادش خبر 
، مدیر اجرایی نیوکاسل،  داد. دارن ایلز
تیم  این  ستارگانش  حفظ  دنبال  به 
است و می گوید مدیرانش قصد ندارند 
الکساندر  بفروشند.  را  ستاره هایشان 
نیوکاسل  در  سوئدی،  مهاجم  ک،  ایسا
عملکرد درخشانی داشته است و با آنکه 
تا سال 2۰2۸ قرارداد دارد مورد توجه چند 
تیم مهم از جمله آرسنال و منچستریونایتد 
این فصل  ک در  ایسا گرفته است.  قرار 
22 گل در ۳1 بازی در تمامی رقابت ها به 
ثمر رسانده است. ایلز گفت که نیوکاسل 
کرات برای تمدید قرارداد  قصد دارد مذا
با این ملی پوش 2۵ساله سوئدی را در 
تابستان آغاز کند. او به دیلی میل گفت: 
قراردادهای  تحت  ما  بازیکنان  تمام 
بلندمدت با باشگاه هستند. ما اصلا قصد 
نداریم ستاره هایمان را بفروشیم تا پول به 
دست بیاوریم. ما رویکرد جاه طلبانه ای در 
باشگاه داریم و بهترین ها را برای باشگاه 
می خواهیم. ما دوست داریم در بالای 
جدول قرار بگیریم و بتوانیم برای کسب 
کنیم. به هیچ وجه قصد  سهمیه تلاش 
ک را نداریم و دوست داریم او  فروش ایسا

را حفظ کنیم. 

کوتاه

حسین عبدی: کمیته جوانان فدراسیون فوتبال وجود خارجی نداشت 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

 حسین عبدی پس از پایان رقابت های 
جام ملت های زیر 2۰ سال آسیا که با حذف 
تیم جوانان ایران مقابل ژاپن در یک چهارم 
در  بود  همراه  پنالتی  ضیافت  در  نهایی 
خصوص این رقابت ها گفت: وقتی در رده 
نوجوانان با برزیل، انگلیس و بهترین های 
دنیا همگروه شدیم خیلی ها تصور کردند به 
آنجا می رویم و خیلی هم بد می بازیم اما از 
گروه مرگ صعود کردیم. همان جا مصاحبه 
کردم و گفتم از تمام آن نفرات که به ما کمک 
کردند و حتی آنهایی که کمک نکردند تشکر 
می کنم چون کمک نکردشان ما را ثابت قدم 
کرد که بیشتر کار کنیم و کمتر حرف بزنیم 
و بتوانیم کارهای بزرگ تری انجام دهیم. 
وی ادامه داد: در این دوره جام ملت ها 
هم چنین شرایطی بود و شاید می توانست 
یکسری اتفاقات بهتر رقم بخورد. سه چهار 
ماه قبل از بازی ها گفتم سوت آغاز بازی ها 
زده شده و جلساتی داشتیم که بازیکن به 
ما بدهند و یا امکاناتی برای بازی دوستانه 
فراهم شود. طبیعی است که نیاز به بازی 
دوستانه داشتیم. اولین بازی دوستانه ما 

با عربستان بود که در خود چین برگزار شد 
که حتی در آنجا هم همه بازیکنان همراه ما 
نبودند. سرمربی تیم ملی جوانان اضافه کرد: 
بر همین اساس بعد از باخت ما به ژاپن یک 
عده خیلی خوشحال شدند که فکر کنم نذر 
و نیاز هم کرده بودند که نوع صحبتشان بعد 
از بازی معلوم است. خیلی مشخص است که 

چه کسانی را می گویم. افرادی که درباره یک 
که متعلق به یک شخص نیست  تیم ملی 
آنطور اظهار نظر می کنند. کسانی که واقعا 
کمک نکردند. سرمربی تیم ملی جوانان اضافه 
کرد: کمیته جوانان حضور خارجی نداشت. 
لااقل ما آنها را ندیدیم. نه کسی سر تمرین 
آمد و نه کسی پیگیر بود. ما زیر مجموعه 

کمیته جوانان هستیم. باید ما به آنها پاسخگو 
باشیم و آنها هم به ما پاسخگو باشند. همه 
دوست داشتند اتفاقات خوب بیفتد، ولی 
بعضی ها هم اینطور نبودند. شاید نگاهشان 
این بود که چون حضور کمرنگی وجود دارد 
دیگر به آنها ربطی ندارد در حالی که این یک 
تیم ملی است. عبدی که به نظر می رسید 
نسبت به بی توجهی میرشاد ماجدی رئیس 
وقت کمیته جوانان ناراحت است یادآور شد: 
وقتی شما چند پست دارید بالاخره باید روی 
همه آنها تمرکز کنید. وقتی در برخی از این 
پست ها حضور کمرنگ است، شاید دیگر افراد 
بتوانند آن را خیلی بهتر انجام دهند. انتظار 
دارم برای تیم ملی همه کمک کنند. الان تیم 
نوجوانان بازی دارد و باید همه به آنها کمک 
کادمی ها و باشگاه ها با ما همراه  کثر آ کنند. ا
که همراهی  بودند به جز یکی دو باشگاه 
کره فدراسیون  کنش به مذا نکردند. وی در وا
با خودش برای پذیرش تیم امید گفت: من 
واقعا سختی کشیدم ولی با احترام جواب 
سوالتان را نمی دهم ولی بحث این است که 

چنین مسئولیتی واقعا سخت است.« 

 سعید دقیقی سرمربی تیم فوتبال خیبر 
گفت: می خواهیم قبل از پایان سال 1۴۰۳ 

بقای خود را در لیگ برتر قطعی کنیم. 
   بازی با گل گهر 

سعید دقیقی در نشست خبری پیش از 
بازی گل گهر سیرجان از هفته بیست و دوم 
، اظهار داشت: روز پنجشنبه یک  لیگ برتر
بازی بسیار سخت با تیم گل گهر سیرجان 
زیرساخت ،  لحاظ  از  که  تیمی  داریم. 
ساختار مدیریتی و نفرات در قالب کادرفنی 
و بازیکنان بسیار شکیل و قدرتمند است. 
وی افزود: مهدی تارتار در بازی های گذشته 
ثابت کرده در ساختار دفاعی تیمش در حال 
حاضر از لحاظ آماری بهترین تیم ایران 
است. با نظم بازی می کنند و به چنین تیمی 
ضربه زدن با بازی رو به جلو سخت  است . ما 

هم تیم خیلی خوبی شده ایم و در نیم فصل 
دوم تمام بازی های ما با کیفیت و همراه با 
نتیجه بوده است. دقیقی ادامه داد: از اینکه 
و  کتیک پذیر  تا فوق العاده  من  بازیکنان 
سختکوش هستند خوشحالم. دنبال این 
هستیم هرچه سریع تر تکلیف خود را بابت 

ماندن در لیگ راحت کنیم. 
   هدف 

سرمربی خیبر تصریح کرد: من به همراه 
کادرفنی، مدیریت و بازیکنان یک هدف را 
دنبال می کنیم. روز پنجشنبه برای کسب 
۳ امتیاز در زمین حاضر خواهیم شد و در 
بازی آخر پایانی سال هم با کسب پیروزی 
در پایان سال 1۴۰۳ خیال خود را بابت بقا 
کنیم. هدفمان این  در لیگ برتر راحت 
است. پس باید مضاعف تلاش کنیم . وی 

گر شود چه بهتر در غیر این  کرد: ا کید  تا
صورت دنبال اهداف بلند مدت می رویم. 
روز پنجشنبه دنبال کسب ۳ امتیاز با یک 
هجومی هستیم. در ادامه بازی آخر سال 
مقابل چادرملو نیز هدفمان کسب پیروزی 
است تا سال 1۴۰۴ را با خیال راحت شروع 
کنیم. از همین جا به بازیکنانم اعلام می کنم 
گر به این هدف برسید، یک آدم موفق  ا
می شوید. برهمین اساس تمام تلاش خود 

را خواهیم کرد. 
   غیبت 

دقیقی درباره نفرات غایب خیبر برای 
بازی روز پنجشنبه گفت: علیرضا دغاغله به 
دلیل مصدومیتی که شاید کمتر بازیکنی به 
آن دچار شود همچنان مصدوم است . باید 
یک ماهه می رسید اما ۴_۳ ماه است او را 

در اختیار نداریم. محسن طرحانی و طاها 
طباطبایی نیز از ناحیه کشاله و همسترینگ 
دچار مصدومیت شده اند. احسان حسینی 
هم محروم است. وی اضافه کرد: دوست 
ندارم بگویم مهرداد قنبری جزو بازیکنان 
مصدوم ماست. کاپیتان تاثیرگذار و با اخلاق 
شده  صلیبی  رباط  پارگی  به  مشکوک  ما 
و با آن حالت در بازی با آلومینیوم ۵۰_۴۰ 
دقیقه برای ما زحمت کشید. برای این بازی 
تست پزشکی داد که احتمال زیادی برای 
پارگی رباطش وجود دارد. قطعا در بازی روز 
پنجشنبه قنبری را نداریم اما دعا می کنیم 
زودتر  و  باشد  کمتر  مصدومیتش  شدت 
به جمع ما اضافه شود . در غیر این صورت 
منتظرش می مانیم  زیرا هم فنی و با اخلاق 
است و هم در روزهای سخت کنارمان بود. 

 بازیکنی که عامل بسته شدن 
پنجره نقل وانتقالاتی سپاهان شد

پنجره نقل وانتقالاتی باشگاه سپاهان به دلیل پرداخت 
نشدن بخشی از قسط رضایت نامه وینگر غنایی پیشین 
طلایی پوشان بسته شد. پنجره باشگاه سپاهان با رأی 
فیفا از هشتم به همن 1۴۰۳ بسته اعلام شده است و این 
محرومیت تا سه پنجره نقل وانتقالاتی ادامه خواهد داشت. 
بررسی های تسنیم نشان می دهد محرومیت مذکور به دلیل 
ادعای باشگاه چاوس پرتغال به خاطر عدم دریافت بخشی 
از مبلغ رضایت نامه عیسی عباس وینگر غنایی پیشین 
طلایی پوشان در نظر گرفته شده است. باشگاه پرتغالی 
که بخشی از قسط رضایت نامه این وینگر  مدعی است 
غنایی به حسابش واریز نشده است. عباس در 1۹ بهمن 
1۴۰2 رسماً به جمع سپاهانی ها پیوست و بعد از پایان مدت 
قرارداد قرضی اش، از این تیم جدا شد. البته باشگاه سپاهان 
مدعی شده است که مشکلی برای پرداخت پول این بازیکن 
نداشته و به دلیل مشکلات تحریم و انتقال پول ناهماهنگی 
به وجود آمده است. باید دید در نهایت چه زمان دو باشگاه 
به تفاهم می رسند و پنجره نقل وانتقالاتی طلایی پوشان باز 

خواهد شد. 

بابادی: فقط برای النصر بابت مجوز 
بوژوویچ همکاری می کنیم

مدیرعامل باشگاه استقلال خوزستان گفت که فقط در 
زمینه سفر سرمربی فعلی استقلال به عربستان برای دیدار 
با النصر با باشگاه استقلال همکاری می کند. کیوان بابادی 
گ بوژوویچ برای سفر به  درباره وضعیت صدور مجوز میودرا
عربستان جهت دیدار تیم فوتبال استقلال مقابل النصر اظهار 
داشت: گذر پوست به دباغ خانه می افتد! استقلال نماینده 
ایران است، اما پروانه کار بوژوویچ برای استقلال خوزستان 
صادر شده و او باید این مجوز را از استقلال خوزستان بگیرد. 
وی در مورد میزان همکاری استقلال خوزستان در این مسئله 
تصریح کرد: به باشگاه استقلال اعلام کردیم یک بار این کار 
را انجام می دهیم و برای دیدار با النصر همکاری می کنیم. از 
جیب باشگاه استقلال خوزستان هزینه نمی کنیم که استقلال 
بدون دردسر به یک سرمربی برسد. در این زمینه اصلاً با 
باشگاه استقلال طرف نیستیم. مدیرعامل باشگاه استقلال 
خوزستان با اشاره به پیشنهادهایی که برای سرمربی پیشین 
تیم فوتبال این باشگاه مطرح می شد، خاطر نشان کرد: تیم ما 
بعد از دیدار با استقلال تهران دچار بحران ها و شیطنت هایی 
شد و به بوژوویچ می گفتند استقلال، گل گهر و فولاد به دنبال 
تو هستند. او گفته بود به دنبال مسائل مالی نیستم، اما 
عهدشکنی کرد. استقلال از ساعت ۳۰ :21 روز 2۰ اسفند )به 
وقت ایران( در دور برگشت مرحله یک هشتم نهایی لیگ 

نخبگان آسیا مهمان النصر عربستان خواهد بود. 

 شمسایی: جوان های تیم ملی باید 
با بزرگان فوتسال تنه به تنه شوند

سرمربی تیم ملی فوتسال ایران گفت: بازیکنان تیم ملی 
باید با تیم های مختلف بازی کنند و با آن ها تنه به تنه شوند. 
وحید شمسایی روز چهارشنبه در حاشیه تمرین تیم ملی 
فوتسال کشورمان در کشور برزیل اظهار داشت: بازیکنان 
تیم ملی انگیزه بالایی دارند چرا که در سنی هستند که باید 
انگیزه کافی داشته باشند. هشت تغییر نسبت به جام جهانی 
داشتیم و چهار بازیکن  اصلا در هیچ اردویی با ما نبودند. 
وی افزود: هدف من و کمیته فوتسال بازی کردن با تیم های 
بزرگ، متوسط و سطح پایین است که بازیکنان در هر لحظه 
هماهنگ تر شوند و بتوانند با تیم های مختلف تنه به تنه 
شوند. بازیکنان تیم ملی نباید قافیه را از نظر ذهنی ببازند. 
امروز هم هدف ما برای آمدن به برزیل این است که بازیکنان 
خودشان را به ما نشان دهند. فعلا هم در حال برگزاری یک 
گر حسین  تمرین شاداب هستیم. شمسایی عنوان کرد: ا
طیبی که کاپیتان و بزرگ تر تیم است، به همراه مسلم اولاد 
قباد و سعید مومنی را کنار بگذاریم، بقیه بازیکنان زیر 2۵ سال 
هستند. برای ما فرقی نمی کند چه کسی در چه تیمی بازی 
می کند. برای ما مهم این است که پرچم مقدس ایران بالاتر 
برود. سرمربی تیم ملی فوتسال گفت: از کمیته فوتسال برای 
اینکه قرار است با برزیل بازی کنیم، تشکر می کنم. خدا کند 
فقط کسی مصدوم نشود چرا که مسافت زیادی برای رسیدن 
به برزیل طی کردیم. البته همه این ها بهانه است، آماده ایم 
که با تمام وجود بازی کنیم. تیم ملی فوتسال کشورمان در 
تورنمنت تدارکاتی برزیل با تیم های برزیل، افغانستان و 
گرینلند دیدار خواهد کرد. این بازی ها از 1۶ اسفندماه آغاز 

خواهد شد. 

 سیمئونه: هدف مان برد یا مساوی 
در برنابئو بود که نشد!

اتلتیکومادرید به شکست تیمش مقابل رئال  سرمربی 
مادرید در دور رفت از مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
کنش نشان داد. دیه گو سیمئونه که تیم تحت هداینش  اروپا وا
در دور رفت از مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا با 
گو برنابئو مغلوب رئال مادرید  نتیجه 2 بر یک در ورزشگاه سانتیا
شد، پس از این دیدار گفت: زمانی که کنترل بازی را در اختیار 
داشتیم، باید از آن استفاده بهتری می کردیم. به هر حال ریسک 
کردن در چنین بازی هایی سخت است، چون ممکن است روی 
هر ضدحمله ای بازی را ببازید. ما ضدحملات رئال مادرید را 
خیلی خوب کنترل کردیم اما در چند قدمی دروازه رئال مادرید 
چیزی کم داشتیم. وی افزود: نتیجه، نتیجه خوبی نیست. ما 
می خواستیم در این بازی یا برنده باشیم یا با تساوی برنابئو 
را ترک کنیم. در مقطع پایانی بازی نزدیک بود گل سوم را روی 
ضدحمله رئال دریافت کنیم اما در کل ما ضدحملات رئال را 
به خوبی مهار کردیم. تیم خیلی خوب رقابت کرد و می توانست 
روی دو گل رئال هم بهتر کار کند اما ما حالا باید به بازی با ختافه 
فکر کنیم و سپس به بازی برگشت با رئال مادرید فکر خواهیم 
کرد. ما در بازی برگشت حمایت هواداران مان را خواهیم داشت، 
دیداری که سخت خواهد بود. اتلتیکومادرید در تاریخ 22 
اسفند ماه در بازی برگشت در ورزشگاه متروپولیتانو پذیرای 

رئال مادرید خواهد بود. 

دقیقی: هدف ما قطعی کردن بقای خیبر قبل از پایان سال ۱۴۰۳ است


